
Griffie gemeente Westervoort
Lijst van aandachtspunten commissie- en raadsvergaderingen

behorend bij de raadsvergadering van 3 februari 2020

De lijst van aandachtspunten heeft een andere lay-out gekregen. Hiermee is voldaan aan de vraag vanuit de organisatie om met 1 lijst 
van aandachtspunten te werken. Er is onderscheid gemaakt tussen de commissies en raad. In de desbetreffende commissie- of 
raadsvergadering waar het onderwerp onder valt kunt u hier vragen over stellen. 

Nr. Datum Onderwerp Portefeuille-
houder

Team Stand van zaken Afdoenings-
voorstel

Aandachtspunten n.a.v. 
commissie Samenleving
Op dit moment zijn er geen 
aandachtspunten voor de 
commissie Samenleving. 

Aandachtspunten n.a.v. 
commissie Ruimte, 
Bestuur en Financiën 

1. 17-05-2016

24-05-2016

30-05-2017

03-10-2017

28-11-2017

27-02-2018

Afwikkeling stortplaats 
IJsseldijk

Breunissen Realisatie & 
Beheer

Vragen van de Provincie zijn beantwoord. 

Schriftelijke vragen (2016-04) zijn beantwoord. 

Monitoringsresultaten 2016 in leesmap geplaatst.

Voorlichting commissie R & V monitoringsresultaten door 
Provincie. 

Beheerplan met aanvullende notitie en concept verslag 
stuurgroep zijn verzonden aan commissie R & V. 

Vragen over beheerplan zijn beantwoord. 



27-11-2018

11-12-2018

05-06-2019

02-07-2019

09-12-2019

28-01-2020

Beheerplan zie: www.ijsseldijkwestervoort.nl.

Rapport monitoring grondwater IJsseldijk 2017 van 
Provincie geplaatst in leesmap.

Putman heeft de (schil/bovenlaag van de) voormalige 
stortplaats in oktober 2018 geschonken aan 
Natuurmonumenten. De provincie Gelderland blijft 
verantwoordelijk voor de sanering van de ‘inhoud’ op 
basis van de financieringsovereenkomst.
Het nieuwe monitoringsrapport is in de leesmap 
geplaatst.

Het rapport monitoring grondwater IJsseldijk 2018 is 
geplaatst in de leesmap RBF d.d. 04-06-2019. In het 
najaar 2019 wordt normaal bemonsterd.

In september heeft overleg met de provincie 
plaatsgevonden. Het is duidelijk geworden dat zij 
voornemens zijn de signaal-en actiewaarde voor 
vanadium aan te passen. Dit met als doel het 
saneringsplan af te kunnen sluiten en de volgende stap te 
zetten naar de evaluatie en nazorgplan. Het 
saneringsplan en nazorgplan zijn wettelijke verplichtingen 
op basis van de Wet bodembescherming.
Er wordt een toelichting opgesteld voor de beoogde 
aanpassing van de signaalwaarde. De gemeenteraad zal 
worden meegenomen in dat proces.
De afsluiting van het saneringsplan betekent niet dat er 
niet meer gemonitord wordt. In het nazorgplan worden 
monitoringsverplichtingen opgenomen en er worden ook 
bestuurlijke afspraken in verwerkt (12 jaar VoCl)
Naast dit alles loopt het beheerplan. Dat is een 
contractuele verplichting. Hierin is o.a. opgenomen dat 
eeuwigdurend gemonitord wordt.

Afgelopen eind november 2019 is er weer een 
grondwatermonitoringsronde uitgevoerd. Hierbij zijn de 

http://www.ijsseldijkwestervoort.nl/


peilbuizen in het kader van de Wbb en het Beheerplan 
bemonsterd. De rapportage wordt in maart 2020 
verwacht.

2. 18-02-2014

09-09-2014

14-04-2015

04-06-2018

10-09-2018

15-11-2018

17-06-2019

Zuidelijke Parallelweg:
- herwaardering 30 km zone 
bij station/Zd Parallelweg
- Herinrichting kruising 
Zd. Parallelweg/Dorpsplein

Sluiter Realisatie & 
Beheer

Na herinrichting van de Zuidelijke Parallelweg zal de 
afwaardering volgen. 

Het betreft hier het deel van de brug tot aan de kruising 
Dorpsplein / Zd Parallelweg.

Er wordt extern advies ingewonnen waarin de 
noodzakelijke infrastructurele maatregelen en de 
financiële gevolgen van aanpassing naar 30 km/uur 
inzichtelijk worden gemaakt. 

Door de raad is besloten om voor de Zdl Parallelweg de 
maximale snelheid te verlagen naar 30 km/u. Hiervoor is 
een verkeersbesluit nodig. De argumenten en eventuele 
bezwaren worden in een notitie verzameld en een 
verkeersbesluit wordt aan het college voorgelegd. Insteek 
wordt om de verlaging van de maximale snelheid ook 
voor het Dorpsplein (tussen Kerkstraat en Zdl 
Parallelweg) door te voeren. 

De notitie over de maximale snelheid op de Zdl 
Parallelweg is in concept gereed. De definitieve versie 
wordt op korte termijn voorgelegd.

Update zie bijlage 1 (15-11-2018)

Afgelopen periode zijn verschillende oplossingsrichtingen 
onderzocht voor het instellen van een maximum snelheid 
van 30 km/uur op de Zuidelijke Parallelweg. Een vorm 
van “shared space” wordt nu uitgewerkt. In het derde 
kwartaal zal een verdere uitwerking van dit ontwerp 
gereed zijn en kunnen we de raad ook meenemen in de 
beoogde oplossingsrichting.



09-12-2019 Het voorstel zal 10 december in het college worden 
besproken. Het ludieke bord zal binnenkort geplaatst 
worden. 

3. 13-05-2014

07-03-2016

28-06-2016

MillieuEffectRapportage 
(MER) Kleefse Waard

Breunissen Realisatie & 
Beheer

Het college doet de toezegging dat de commissie R & V 
op de hoogte zal worden gehouden van de 
ontwikkelingen.

Volgens informatie van de gemeente Arnhem is er rond 
de zomer 2015 duidelijkheid over het MER. 

Gesprek met wethouder Anja Haga is op 9 februari 2016 
geweest. Geconcludeerd is dat de communicatie beter 
kan. Er moeten nog een aantal onderzoeken worden 
gedaan. Met name het Flora en Fauna onderzoek. 
Voor de zomer 2016 is er meer bekend over de 
bestemmingsregeling voor (een van) beide plangebieden 
(Kleefse Waard + Koningspleij Noord). 

In het gesprek is uitleg gegeven over het standpunt dat 
de gemeente Arnhem inneemt ten aanzien van de 
plaatsing van (vier) windmolens. Contract met Pleij B.V. 
is verlengd. Onduidelijk is nog op welke wijze de 
gemeente denkt dat planologisch te gaan regelen. Voor 
de zomer 2016 zal dat echter wel bekend zijn.   
Er is een bewonersbrief in Westervoort verspreid die 
ingaat op de windmolens.

De verplichte natuuronderzoeken zijn uitgevoerd en zijn 
via de site te downloaden. 
De gemeente Arnhem is van plan om voor het gehele 
gebied (Kleefse Waard en Koningspleij Noord) één 
bestemmingsplan op te stellen (voor het bestaande 
industrieterrein KW + de windmolens). De m.e.r. zal 
hierop worden toegespitst.

Op 12 juli 2016 worden de concept resultaten ruimtelijke 
verkenning windenergie gepresenteerd.



20-09-2016

13-11-2016

17-01-2017

28-03-2017

01-06-2017

Brief gem. Arnhem m.b.t. stand van zaken windmolens 
Koningsleij Noord / Kleefse Waard incl. rapportage bureau 
Waardenburg in R & V leesmap van 29 november 2016.  

B en W hebben op 23 november 2016 een zienswijze 
ingediend. Hierop is nog een aanvulling gedaan (brief van 
29 november 2016 – zie lijst ingekomen stukken raad 12 
december 2016).

De gemeente Arnhem heeft laten weten nu te kiezen voor 
een ander planologisch traject, in die dat het plangebied 
opgeknipt wordt:

- Plan voor de Kleefse Waard
- Plan voor de Koningspleij -Noord met windturbines 

en zonneveld

Dit staat in een (in kopie ontvangen) raadsbrief van 
7.2.2017 gericht aan de raad van Arnhem. (zie lijst 
ingekomen stukken raad 13-03-2017)

Er is over deze wending en over andere lopende zaken 
(CDA-vragen, informatiemarkten, beantwoording v.d. 
zienswijze) ambtelijk overleg geweest op 22 februari 
2017. 

Er is een reactie ontvangen op de brieven van de 
gemeente Westervoort van 23/29 november 2016 over 
de Nota Reikwijdte en Detailniveau MER.

Bij brief van 16 januari 2017 zijn de door het CDA 
gestelde vragen voorgelegd aan de gemeente Arnhem. 
Deze vragen zijn per brief van 2 maart 2017 positief 
beantwoord.

Op 22 maart 2017 is van de gemeente Arnhem een 
reactie ontvangen op de brief van 11 januari 2017 
(overlegreactie Besluit ruimtelijke ordening over het 
voorontwerp van het bestemmingsplan, zoals dat in 
december 2016 voor overleg is toegezonden).



24-08-2017

17-10-2017

07-12-2017

23-07-2018

Op 12 april 2017 is een zienswijze ingediend tegen zowel 
het aangepaste ontwerp van het bestemmingsplan als het 
ontwerp van de omgevingsvergunning t.b.v. het 
windmolenpark/zonneveld (gecoördineerde behandeling 
volgens de Wro).

Bij brief van 10 mei 2017 is een (eerste) aanvullende 
reactie gegeven op deze zienswijze in verband met een 
nagezonden rapport slagschaduw en het verzoek om 
daarop (eventueel) te reageren.

Bij brief van 16 mei 2017 is hierop een (tweede) 
aanvullende reactie gegeven.

De heren E. van Karnenbeek en M. Smit hebben zich in 
overleg met wethouder Breunissen namens de gemeente 
aangemeld om zitting te nemen in de omgevingsraad 
voor het op te richten windmolenpark. 
De eerste bijeenkomst daarvan staat gepland voor 8 juni 
2017.

Per e-mail van 31 mei 2017 is gevraagd naar de stand 
van zaken over het MER en de beschikbaarheid van het 
advies van de commissie MER.

De raad van Arnhem heeft op 10 juli 2017 ingestemd met 
de plannen voor de Koningspleij Noord: vaststelling van 
het bestemmingsplan. 
B en w van Arnhem hebben op 11 juli 2017 de 
omgevingsvergunning hiervoor verleend. 
De (gecombineerde) beroepsmogelijkheid eindigt op 22 
augustus 2017. B en w hebben besloten beroep aan te 
tekenen tegen beide besluiten. 

Beroepschrift is ingediend bij en bevestigd door de Raad 
van State. Griffierecht is betaald. Wachten is op een 
zitting. Kopie van de overige beroepschriften van de Raad 
van State ontvangen. De 2e bijeenkomst van de 
Omgevingsraad is geweest (18.9.2017).



16-10-2018

11-12-2018

06-02-2019

05-06-2019

30-09-2019

Van de Raad van State is bericht ontvangen dat de Stab 
(Stichting advisering bestuursrechtspraak) als deskundige 
is ingeschakeld om onderzoek te doen.

Het college heeft op het door de STAB uitgebrachte 
deskundigenverslag gereageerd. 
Op 20 juli 2018 is de zitting bij de Raad van State 
geweest. Op 2 juli 2018 is er weer een bijeenkomst van 
de Omgevingsraad geweest.

Er is nog geen uitspraak gedaan. De Raad van State heeft 
op 8 oktober 2018 aangegeven de beslistermijn opnieuw 
met zes weken te hebben verlengd.

Brief ontvangen van Raad van State met mededeling dat 
de beslistermijn op de beroepen opnieuw met zes weken 
is verlengd.

Uitspraak RvS is uitgesteld. 

De Raad van State heeft op 13 februari 2019 een 
tussenuitspraak gedaan. Het gemeentebestuur van 
Arnhem heeft daarbij opdracht gekregen om een manco 
in de besluitvorming te herstellen. Dat is intussen 
gebeurd. 

De beroepsprocedure zal vervolgd worden.

Separaat is via het overleg op grond van het Besluit 
ruimtelijke ordening gereageerd op het voorontwerp van 
het bestemmingsplan voor het aangrenzende gebied:; de 
Kleefse Waard. Het ontwerp daarvan is nog niet ter 
inzage gelegd.

In verband met de tussenuitspraak van de Raad van 
State en de herstelbesluiten van de gemeente Arnhem is 
op 19 juni 2019 een zienswijze ingediend. Het wachten is 
nu op de einduitspraak.



29-01-2020 De Raad van State heeft – na de zitting op 3 december 
2019 - onlangs de beslistermijn van zes weken met zes 
weken verlengd. 

Inschatting is nu dat eind februari/begin maart 2020 een 
einduitspraak verwacht mag worden over het 
bestemmingsplan en de omgevingsvergunning voor de 
vier windturbines.

4. 01-12-2015

08-12-2015

07-03-2016

08-08-2016

17-01-2017

27-02-2017

ODRA Breunissen Omgevings-
zaken

Halverwege 2016 wordt verwacht dat duidelijk is hoe de 
outputfinanciering eruit gaat zien.

Er is een ambtelijke werkgroep geformeerd die zich 
hierover gaat buigen. Westervoort neemt zitting in deze 
werkgroep.

Er is een concept Productendienstencatalogus (PDC) 
gemaakt. De eerste resultaten zijn ambtelijk besproken. 
Medio 2016 zal verdere besluitvorming kunnen 
plaatsvinden. Dan kan ook de begroting op dit punt 
worden aangepast.

Het Algemeen Bestuur van de ODRA heeft op 8 juli 2016 
onder meer de zaakgerichte producten en 
dienstencatalogus (Z- PDC) voor de ODRA vastgesteld,
Outputfinanciering: stellige uitspraak over de 
consequenties van terugname taken voor overige 
partners teruggenomen, de strekking blijft. Uitwerking 
teruggelegd bij de ambtelijke werkgroep 
outputfinanciering, waarbij ook controllers zullen 
aansluiten. 

De meerjarenprogrammabegroting 2017-2020 
vastgesteld.
 
De outputbegroting ODRA is nu nog onderdeel in het 
bestuurlijk traject GR-ODRA.

Op 31 januari 2017 heeft de ODRA aan de raden van de 

Cursieve tekst 
verwijderen van de 
lijst



30-11-2017

11-12-2018

02-07-2019

28-01-2020

deelnemende partners van de GR ODRA een brief 
gezonden over de systematiek en regels 
outputfinanciering ODRA (Z-11440). Hierin is aangegeven 
dat 2017 een proefjaar is om met de outputfinanciering 
van de omgevingsdienst ervaring op te doen. Zie lijst 
ingekomen stukken raad 13 maart 2017 

Inmiddels is besloten om in 2018 voor een aantal 
producten outputfinanciering toe te passen, maar nog niet 
voor alle producten omdat de ODRA daar nog niet klaar 
voor is. In 2018 gaan ODRA en gemeenten het gesprek 
aan over de beste wijze van financieren. De ODRA heeft 
een bureau ingeschakeld om dit proces te begeleiden.

In oktober 2018 is besloten om over te gaan naar 
beheerste outputfinanciering in 2020. Dit op advies van 
het ingeschakelde bureau. 2019 wordt gebruikt als 
overgangsjaar. De verwachting is dat ca.70% van de 
totale omzet in 2020 op output-financiering kan worden 
gezet. Er moet de komende tijd veel werk verzet worden 
om producten en diensten te beschrijven en systemen en 
werkprocessen aan te passen. Ook om voor de begroting 
2020 aansluiting te vinden met de P&C cyclus van de 
partners.

In een korte tijd heeft ODRA veel werk verzet (nieuwe 
PDC en kengetallen) waardoor de begroting 2020 
gebaseerd is op outputfinanciering. De begroting wordt 
komende maanden voorgelegd aan de raden. Het is nog 
niet helemaal in lijn met de P&C cyclus, echter is dit een 
aandachtspunt voor de begroting 2021. In de begroting is 
tevens een nieuwe verdeelsleutel opgenomen voor de 
collectieve diensten. 

Momenteel is ODRA met haar partners bezig met de 
begroting 2021, zodat deze tijdig aan de raden en staten 
aangeboden kan worden.
Daarnaast is afgelopen september een nieuwe directeur 
aangesteld, dhr. Vlaander, i.v.m. vertrek van de vorige 



directeur. Mevrouw Smelik heeft namelijk een functie 
aanvaard als gedeputeerde in provincie Flevoland.

5. 12-09-2017

30-01-2018

26-02-2018

11-12-2018

05-06-2019

Communicatie naar 
inwoners over 
Groenteplein

Kampschreur Ruimtelijke 
Ontwikke-
ling

De commissie op de hoogte houden van de communicatie 
met de omwonenden van de Flierefluiter over de 
ontwikkelingen hierover.

In oktober is er een nieuwsbrief voor omwonenden 
verspreid: 
Na de commissievergadering in juni heeft de gemeente 
nog eens goed nagedacht over de plannen en de 
bezwaren die bewoners daar tegen hebben aangedragen. 
Er is mogelijk nog een alternatief. Wij willen dit alternatief 
verder onderzoeken en dat vervolgens met de 
omwonenden bespreken. 

Stedenbouwkundig bureau Dwarsstaat heeft het 
alternatief inmiddels uitgewerkt in de vorm van enkele 
schetsen.

In januari is de volgende nieuwbrief uitgegaan, met hierin 
een uitnodiging voor een informatieavond op 19 februari: 
schetsen voor een alternatief voorstel toelichten en 
bespreken. 
Na deze avond inventariseren wij de ideeën die zijn 
aangedragen en vergelijken die met de voorstellen. Aan 
de hand daarvan formuleren wij een voorstel hoe wij 
denken het terrein in te kunnen richten. Omwonenden 
worden daar via een nieuwsbrief van op de hoogte 
gebracht. 

Nieuwsbrief februari in leesmap RBF geplaatst.

Bedoeling is om binnenkort voor de omgeving een 
nieuwsbrief uit te vaardigen over de stand van zaken 
m.b.t. de herontwikkeling van de Flierefluiter. Die gaat 
ook naar de gebruikers van het Groenteplein.

Er zijn nog geen  nieuwe ontwikkelingen te melden die 
informatie noodzakelijk maken.



30-09-2019

29-01-2020

Aandachtspunten n.a.v. 
Raadsvergadering

Memo herontwikkeling locatie de Flierefluiter geplaatst in 
leesmap RBF d.d. 17-09-2019. 

In verband met de behandeling van een concept 
raadsvoorstel en –besluit in de commissievergadering van 
21 januari (behandeling raad 3 februari) 2020, zijn in 
november 2019 en januari 2020 nieuwsbrieven in de 
omgeving verspreid.
Deze zijn ook toegezonden aan de gebruikers van het 
Groenteplein. 

6. 29-05-2018

30-09-2019

Bouwkostenbeleid 2018 Sluiter Ruimtelijke 
Ontwikke-
ling

Portefeuillehouder Sluiter zal in het kader van de 
integrale aanpak duurzaamheid de groene legeskosten 
meenemen. Een terugkoppeling volgt.

Nader overleg volgt.

7. 02-07-2018

10-12-2018

17-06-2019

Bestrijding Duizendknoop Sluiter Realisatie & 
Beheer

Uitzoeken of de provincie meebetaalt aan bestrijding.

Gemeente is aangesloten bij de inventarisatie van de 
bestrijdingswijzen door de provincie.
Dit traject loopt nu. Zodra de uitkomst bekend is wordt 
de Raad geïnformeerd. De provincie betaalt niet mee aan 
de bestrijding.

Provincie heeft toch een subsidieregeling in het leven 
geroepen om bestrijding tegen te gaan. Deze subsidie 
vragen we aan indien het subsidiebedrag in verhouding 
staat tot de inspanning die voor de aanvraag geleverd 
moet worden. Daarnaast is in beeld gebracht waar en 
hoeveel m2 Japanse Duizendknoop in de openbare ruimte 
aanwezig is. Om de plant te beheersen kiezen we nu niet 
voor grote maatregelen maar voor tegen gaan van 
verdere uitbreiding. Dat doen we door maaien en 
afvoeren van het maaisel.



09-12-2019 Voor stand van zaken – zie bijlage 1

8. 04-02-2019

30-09-2019

09-12-2019

Woningbouwnotitie 
2018-2027

Sluiter Ruimtelijke 
Ontwikke-
ling

Aangenomen motie raad 4 februari 2019:
Rekening houden met uitgangspunten en kaders bij 
verdere uitwerking bouwvisie.

Nader overleg volgt. 

Het voorstel is vorige week in het college geweest. Er zijn 
prestatieafspraken gemaakt met Vivare. Er zijn 
gesprekken met projectontwikkelaars gevoerd en er 
wordt gezocht naar een aantal bouwlocaties. Volgens de 
presentatieafspraken zal dit in 2020 het geval moeten 
zijn. 

9. 18-03-2019

09-12-2019

Fietspad langs Rivierweg Sluiter Realisatie & 
Beheer

Schouw aangelegde fietspad en voetpad langs de 
Rivierweg in april. 
Terugkoppeling z.s.m. naar de raad. 

Er is grote tevredenheid over het comfort van het 
aangelegde fietspad. Maar het voetpad wordt door de 
toegepaste halfverharding en breedte als oncomfortabel 
ervaren. Er zijn gesprekken gevoerd met inwoners en met 
de gehandicaptenraad. Momenteel  wordt gesproken met 
een aannemer om de halfverharding te vervangen door 
een betonpad dat aansluit op het fietspad. Dat wordt 
verder uitgewerkt.
In Q3 komen we daarmee terug naar de gemeenteraad. 

Er wordt tijd genomen om de participatie hiervan te 
borgen. Reacties van inwoners worden afgewacht na 
publicatie op de gemeentelijke media. Na het 
participatietraject volgt een kennisgeving. 

10. 13-05-2019 Verhuur Kulturhus Kampschreur Realisatie & 
Beheer

De raad op de hoogte houden over de verhuur van de 
andere ruimten in het Kulturhus.



11. 13-05-2019

11-11-2019

10-12-2019

Beleidsplan 
Schuldhulpverlening 
2019-2022

Raaijman Sociaal 
Domein

Aanpassen beslagvrije voet voor bijstandsgerechtigden na 
oproep van de minister.

Nog geen oproep van de minister. Er is geen zicht op de 
termijn waarop een oproep verwacht mag worden. De 
wetswijziging heeft inmiddels de instemming van het 
Kabinet.

De wetswijziging heeft inmiddels de instemming van het 
Kabinet. Er is (nog) geen zicht of minister met een oproep 
gaat komen om alvast te anticiperen op de wetswijziging.

12. 01-07-2019

30-09-2019

16-12-2019

Motie Burgerinitiatieven Breunissen Binnenste-
Buiten

Aangenomen motie:
Jaarlijks een budget van € 25.000,- vrij te maken uit de 
algemene reserve om de realisatie van buurt of 
wijkinitiatieven die het doel hebben de buurt of de wijk 
mooier te maken en/of de onderlinge samenhang te 
versterken mogelijk te maken;
spelregels op te stellen waaraan aanvragen moeten 
voldoen om in aanmerking te komen voor een bijdrage uit 
het jaarbudget.

Voorstel volgt in Q4 2019.

Voorstel volgt in Q1 2020 (23 maart 2020)

13. 01-07-2019 Inkoper Kampschreur Financiële 
administra-
tie

Aangenomen motie:
- een pilot te starten (indien mogelijk samen met 

Duiven) om tot professionele inkoop van goederen en 
diensten te komen;

- capaciteit vrij te maken c.q. in te huren (maximaal 0,5 
fte of zoveel minder als nodig is en vooralsnog voor 
één jaar); 

- budget vrij te maken voor het aandeel van 
Westervoort van ongeveer € 15.000,- om deze  
activiteit ‘inkoop’ op een professionele wijze in te 
richten; 

- één jaar na de inrichting van deze activiteit met een 



evaluatie te komen over de resultaten van de activiteit 
in de zin van kosten/besparingen;

- alsdan tevens met een voorstel te komen of de pilot 
kan worden omgezet in een definitieve invulling in lijn 
van de pilot.

Wethouder Kampschreur stelt voor om de inkoper tevens 
aan te stellen voor Duiven en Zevenaar (SDL). Er volgt 
een voorstel.

14. 01-07-2019 Biodiversiteit 
(maaibeleid)

Sluiter Realisatie & 
Beheer

Aangenomen motie:
- Om met dit maaibeleid ( 1x maaien per jaar en 

maaisel afvoeren) een begin te maken op de Schans 
(omdat dit gebied ruim en parkachtig is opgezet en 
zich daardoor goed leent om hier “proef te draaien”) 
en met de opgedane ervaringen, dit beleid verder in 
Westervoort uit te rollen, daar waar mogelijk.  

- Om gebruikmakend van opgedane ervaringen 
(gemeenten /bedrijven) vast te stellen wat de 
financiële consequenties zijn van het gedifferentieerd 
maaibeleid.

15. 01-07-2019 Tunneltje van Biddle Breunissen/ 
Sluiter

Realisatie & 
Beheer

Aangenomen motie:
- contact te zoeken met de eigenaar van het tunneltje 

om het mogelijk te maken om tot een nieuwe 
muurschildering te komen;

- contact te leggen met de nazaten van de heer Biddle 
en hen te vragen hun medewerking te verlenen aan 
het opknappen van de muurschildering door 
bijvoorbeeld jonge kunstenaars van de Kunstacademie 
in Arnhem of Westervoortse kunstenaars;

- contact te leggen met de Kunstacademie in Arnhem 
en (via de media) Westervoortse kunstenaars voor het 
uitschrijven van een ontwerpwedstrijd voor het 
aanbrengen van een nieuwe muurschildering in het 
Tunneltje;

- een werkgroep in te stellen, waarin in ieder geval ook 
de nazaten van de heer Biddle vertegenwoordigd zijn, 
om de ontwerpen te beoordelen en een keuze te 



09-12-2019

30-01-2020

maken;
- het doen uitvoeren van het aanbrengen van de 

betreffende muurschildering door de kunstenaar van 
het gewonnen ontwerp, waarbij de materialen nodig 
voor het maken van de muurschildering door de 
gemeente beschikbaar worden gesteld;

- voor een en ander een budget beschikbaar te stellen 
van € 15.000;

de raad te informeren over de voortgang,

Er is contact gezocht met ProRail en reactie wordt 
afgewacht. 

Er is nog geen reactie van ProRail over de 
onderhoudsplanning van het viaduct. Het beschilderde 
viaduct is een officieel kunstwerk. Op basis van de 
auteurswet bezit elke kunstenaar persoonlijkheidsrechten 
van het kunstwerk die door het overlijden van de 
kunstenaar zijn overgegaan naar zijn dochters. 
Met hen is een gesprek gevoerd over de restauratie van  
het kunstwerk, waarbij toestemming is verleend om 
enkele hedendaagse elementen aan het kunstwerk 
kunnen worden toegepast. Voor een geheel nieuw, ander 
ontwerp kan niet op medewerking worden gerekend.
De Stichting Stimulatie Cultuur Westervoort zal nauw 
betrokken worden bij de uitvoering van de restauratie. 
Ook zal deze stichting zich gaan bezighouden met acties 
die gelden moeten  genereren om de kosten te dekken.
Ook zal de Regionale Kunstadviescommissie ingeschakeld 
worden bij de renovatie.
Als er groen licht wordt gegevens door ProRail zal een 
uitwerkingsplan worden gemaakt.

16. 01-07-2019 Viaduct Dorpstraat Sluiter Realisatie & 
Beheer

Aangenomen motie:
- Onderzoek te doen naar het noodzakelijk budget om 

het viaduct in overeenstemming te brengen met het 
aanzien van de Dorpstraat en het stationsgebied en de 
raad daarover te informeren;

- ideeën te doen uit werken om het viaduct op te 



09-12-2019

knappen
- uit de ideeën een voorstel voor te bereiden met 

noodzakelijk budget om voor te leggen aan de Raad 
ter besluitvorming voor het uitwerken van ideeën een 
budget van 
€ 5.000,- vrij te maken.

Dit is nog niet opgepakt. Hiervoor is geen capaciteit op de 
afdeling.

17. 01-07-2019

30-09-2019

11-11-2019

10-12-2019

Trefcentrum Kampschreur Sociaal 
Domein

Aangenomen motie:
- Maximaal € 15.000 vrij te maken als eenmalige 

donatie aan de ”Vereniging voor Ouderen 
Westervoort”  ten behoeve van het Trefcentrum om 
tot aanschaf van de genoemde stoelen en 
geluidsinstallatie over te kunnen gaan.

Op 5 september staat er een gesprek met het bestuur 
gepland. Daar zal worden gevraagd om een offerte in te 
dienen voor het meubilair zodat, bij goedkeuring, het geld 
kan worden uitbetaald.

De vraag ligt voor bij het bestuur om een offerte in te 
dienen voor het meubilair zodat, bij goedkeuring het geld 
kan worden betaald. 

De offerte ligt inmiddels voor. Het bestuur van het 
Trefcentrum is binnen het beschikbare budget gebleven. 
Op 16 december is nog 1 maal overleg met de wethouder 
en de betreffende ambtenaar. De verwachting is dat 
daarna het bedrag zal worden uitbetaald.

18. 01-07-2019 Steenbreek Sluiter Realisatie & 
Beheer

Aangenomen motie:
De GroenLinks fractie draagt het college op: 
om de voordelen en consequenties in kaart te brengen als 
Westervoort zich aansluit bij Operatie Steenbreek, om zo 
actief de verstening van particuliere en bedrijfspercelen 
aan te pakken, en daarover de raad te informeren.



09-12-2019

Wethouder Sluiter geeft aan dat Westervoort meedoet 
met “Weet van water”. Een planning van de activiteiten 
volgt.  

De stand van zaken “Weet van water en 
klimaatadaptatie” zal 10 december in het college 
besproken worden. Er volgt een kennisgeving.

19. 01-07-2019

30-09-2019

12-12-2019

Biodiversiteit Sluiter Informatie-
beheer

Aangenomen motie:
- Bij ingrepen in de groene leefomgeving in de 

duurzaamheidsparagraaf ook de bijdrage aan de 
biodiversiteit op te nemen;

Format aanpassen door toevoegen sub kopje 
biodiversiteit bij de duurzaamheidsparagraaf. 

Het format is aangepast. 

Kan van de lijst af. 

20. 01-07-2019 Right to Challenge Kampschreur Binnenste-
Buiten

Aangenomen motie:
- Spelregels op te stellen waaraan aanvragen voor een 

bijdrage uit het beschikbare budget voor 
burgerinitiatieven dienen te voldoen; 

- betrokken inwoners en maatschappelijke organisaties 
actief te informeren over de mogelijkheden en te 
ondersteunen indien zij een alternatief willen bieden 
voor via de gemeente ingekochte en aangeboden zorg 
en ondersteuning,

- tenminste telkens wanneer de immateriële 
ondersteuning WMO wordt opengesteld voor nieuwe 
aanbieders, ook te communiceren over Right to 
Challenge.

- landelijk te onderzoeken of er vergelijkbare projecten 
als Right to Challenge zijn en daar te onderzoeken wat 
de eventuele valkuilen zijn en deze zo nodig aan te 
passen.

- de ervaring die de gemeente Westervoort met eerdere 
burgerparticipatie en burgerinitiatieven heeft 
opgedaan mee te nemen in het Right to Challenge 



30-09-2019

16-12-2019

traject, 
- te onderzoeken hoe het recht om de Gemeente uit te 

dagen breder ingezet kan worden op andere 
beleidsterreinen zoals bij de Jeugdwet en 
Participatiewet,

te onderzoeken welke voorwaarden hiervoor dienen te 
worden aangepast, waaronder inwoners en 
maatschappelijke organisaties bij de uitvoering van het 
beleid betrokken kunnen worden, en deze ter wijziging 
aan de raad te bieden.

Voorstel volgt in Q1 2020

Voorstel volgt 23 maart 2020

21. 01-07-2019 Adopteren openbaar 
groen

Sluiter Realisatie & 
Beheer

Aangenomen motie:
- Medewerking te verlenen aan bedrijven die openbaar 

groen willen adopteren en het onderhoud hiervan 
financieren. Dit kenbaar te maken via de 
ondernemersvereniging, de gemeentelijke website en 
publicatie in de krant.

-   Zich in te spannen om kleinschalig openbaar groen te 
laten adopteren, een hoveniersbedrijf de uitvoering 
doet, de reclame uiting klein blijft en de 
toegankelijkheid en kwaliteit van het betreffende 
groen er niet onder lijden;

-   Hierbij de ervaringen in andere gemeenten mee te 
nemen.

22. 30-09-2019
10-12-2019

Eindrapport rekenkamer 
onderzoek integraliteit 
sociaal domein

Kampschreur Sociaal 
Domein

Plan van aanpak volgt binnen 3 maanden.
Het plan van aanpak is vrijwel klaar. In januari zal een 
informatiebrief naar de gemeenteraad worden gestuurd.

23. 11-11-2019 Begroting 2020 Kampschreur Financiële 
administra-
tie

In januari volgt (onder voorbehoud) een voorstel met de 
analyse van incidenteel/structureel al dan niet 
bezuinigingen. 



24. 11-11-2019 Bijdrage Voedselbank Raaijman Sociaal 
Domein

Aangenomen motie:
- In gesprek te gaan met de Voedselbank-organisatie 

over evenredige bijdrage van Westervoort aan de 
exploitatie en als gevolg daarvan

- terug te komen bij raad met een voorstel hierover, 
uiterlijk bij de voorjaarsnota in 2020, of zoveel eerder 
als mogelijk

25. 11-11-2019 Flexwoningen Sluiter Ruimtelijke 
Ontwikke-
ling

Aangenomen motie:
- Haar interesse kenbaar te maken aan de provincie 

om samen met de regio mee te doen aan de Pilot 
Flexwoningen van BZK en de financiële 
consequenties te onderzoeken.


